
Zapisnik 
 sa 37. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 25. rujna 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/7, URBROJ: 2137-15-24-1 od 19. rujna 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 19:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Božidar Jendrijev. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Martina Jendrijev Tomašek, 
3. Milan Kolar. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove, 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 37. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 37. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 6 (šest) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Milan Kolar, g. Darko Marić i gđa. 
Martina Jendrijev Tomašek koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 4. rujna 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 36. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 36. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 4. 

rujna 2024.  godine verificiran jednoglasno sa 6 (šest) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 37. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 37. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 37. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 



Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa javnih potreba u 
osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. 
godinu, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa: 

A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 

 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
             Ferdinandovac u 2024. godini, 

C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 
primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 
poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Radovi uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, evidencijski 
broj nabave: 24/24, 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Izgradnja biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – FAZA 1, 
evidencijski broj nabave: 25/24, 
9. Razmatranje i davanje prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac, 
10. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 

za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 
za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: II. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. 
godinu planirani su prihodi u iznosu od 1.815.023,00 eura, a rashodi u iznosu od 2.097.990,11 
eura. Manjak prihoda u odnosu na planirane rashode u iznosu od 282.967,11 eura pokriva se 
viškom iz prethodnih godina. Do potrebe za izmjenama Proračuna došlo je jer se odustaje od 
modernizacije postojećih makadamskih cesta (stabilizacija šljunčane podloge), odnosno 
bitumenizacije. Navedeno zbog velikog porasta cijene bitumenizacije na tržištu. Umjesto 
bitumenizacije planirano je asfaltiranje nerazvrstanih cesta. Navedeno dovodi do izmjena 
programa građenja i održavanja komunalne infrastrukture. Smanjuje se ukupni iznos poticajne 
naknade za doktora za 2.000,00 eura, obzirom da sredstva do sada nisu korištena. Povećava se 
masa sredstava za plaću načelnika, jer iako je koeficijent smanjen, zbog povećanja osnovice za 
obračun plaće ista će biti nešto viša u odnosu na prvotno planirano. Smanjen je iznos prihoda od 
rente sukladno dosadašnjem priljevu sredstava. Povećani su prihodi od poreza na dohodak. Razlika 
proračuna u odnosu na I. izmjene i dopune Proračuna za 2024. godinu iznosi oko 20.000,00 eura. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  



Članovi Vijeća g. Vjekoslav Grguljaš i Ivan Turbelija podržali su prijedlog II. izmjena i dopuna 
Proračuna za 2024. godinu. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko javlja za riječ ? Da li ima još nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog II. Izmjena i dopuna 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 
2026. godinu. 

II. Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 
2026. godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  ukupna sredstava za izvršenje Programa povećavaju se s 148.610,00 
eura na 149.610,00 eura. Povećana su planirana sredstva za isplatu novčane pomoći za opremanje 
novorođene djece, obzirom da je do sada planirana svota gotovo iscrpljena. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Plana o izmjenama 
Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama 

Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju 
Općine Ferdinandovac za 2024. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u 

osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. 
Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U Programu javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu smanjen je iznos koji se odnosi na 
sufinanciranje unaprjeđenja nastave u Osnovnoj školi Ferdinandovac (dodatne aktivnosti učenika, 
poboljšanje standarda, sufinanciranje potreba nadarene djece i djece s posebnim potrebama). 
Navedeno sukladno realiziranoj cijeni za nabavu tamburaških instrumenata i opreme za potrebe 
radionica učenja sviranja tamburaških instrumenata u školi. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 



IVAN TURBELIJA, član: Postoje upiti i primjedbe roditelja djece, koja su od ranije polaznici 
tamburaške skupine, zašto nove tamburaške instrumente nisu na korištenje dobili oni već mlađa 
djeca koja tek sad kreću učiti svirati. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Novi tamburaški instrumenti nabavljeni su u sklopu projekta koji 
financira Ministarstvo demografije i useljeništva. Radi se o projektu koji je sukladno uvjetima 
javnog poziva planiran za djecu predškolske dobi i djecu osnovne škole do IV. razreda. Oprema 
nabavljena u sklopu projekta može se koristiti za aktivnosti u sklopu istoga. Općina odgovara za 
način utroška dodijeljenih sredstava sufinanciranja te je provedba projekta podložna kontroli od 
strane Ministarstva. Također, izrađivač instrumenata je prilikom izrade istih vodio računa da će 
instrumente koristi mlađa djeca te su stoga instrumenti prilagođeni njima. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih potreba u 
osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. 

Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o  izmjenama Programa:  

A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjenama Programa: A. održavanja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, B. građenja objekata 
i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini i C. utroška 
sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

 Dajem riječ općinskom načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve 

programe pod ovom točkom. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Ferdinandovac smanjen je planirani iznos za održavanje nerazvrstanih cesta za 
98.000,00 eura iz razloga što se odustaje od modernizacije postojećih makadamskih cesta 
(stabilizacija šljunčane podloge), odnosno bitumenizacije.  Navedeno iz razloga velikog porasta 
cijene navedenih radova na tržištu. Prošlih godina su navedeni radovi bili jeftiniji oko 50% od 
asfaltiranja dok su sada razlike u cijeni oko 15-20%. S obzirom da je asfaltiranje daleko kvalitetnije, 
a da razlika u cijeni u odnosu na bitumen nije velika predlaže se da se umjesto bitumena ceste 
asfaltiraju u manjoj kilometraži. 

Izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini povećan je planirani iznos za gradnju pješačko-biciklističke staze u 
Dravskoj ulici sukladno projektantskom troškovniku. Planirane su nove investicije rekonstrukcije 
nerazvrstanih cesta u ulici Trepče te u ulici Petra Preradovića u ukupnom iznosu od 98.000,00 



eura, obzirom da se odustalo od bitumenizacije. Smanjen je iznos za radove uređenja groblja 
sukladno okončanoj situaciji.  

U Programu utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini mijenjaju se investicije za koje je planiran utrošak šumskog doprinosa. Obzirom da se 
odustalo od bitumenizacije, iznos šumskog doprinosa koji je bio planiran za tu namjenu sada se 
raspoređuje za rekonstrukciju nerazvrstanih cesta u ulicama Trepče i P. Preradovića. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o 
izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 
primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 

primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U Programu se smanjuju ukupna planirana sredstva s 6.000,00 eura na 
4.000,00 eura. Navedeno iz razloga što do sada sredstva nisu korištena. Poznato vam je da je 
dosadašnja doktorica prestala raditi u ordinaciji u Ferdinandovcu zbog odlaska na novo radno 
mjesto, a sredstva poticajne naknade nije koristila. Ukoliko s radom krene novi doktor ima pravo 



na razmjerni dio poticajne naknade do kraja godine, a ne na naknadu u punom iznosu. Unatoč 
uvedenoj poticajnoj naknadi i dalje se borimo s problemom nedostatka liječnika, obzirom da mladi 
liječnici odlaze na specijalizacije te im poticajna naknada sama po sebi nije dovoljan motiv za 
ostanak. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjeni 
Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjeni Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 

poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 

poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije dostavio je Općini 
zahtjev za zakup poslovnog prostora, stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu. Navedeno iz 
razloga što trenutni stomatolog koji vodi privatnu praksu odlazi u mirovinu, a nakon čega bi 
stomatološka ordinacija bila u sastavu Doma zdravlja. Rad stomatološke ordinacije na području 
Općine Ferdinandovac u interesu je mještana Općine jer se time osigurava kontinuitet i dostupnost 
zdravstvene zaštite. Dom zdravlja Koprivničko-križevačke županije pravna je osoba čiji osnivač je 
jedinica regionalne samouprave. Obzirom na navedeno, moguće je davanje poslovnog prostora u 
zakup bez provođenja natječaja. Predlažem donošenje Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u 
zakup poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja. Temeljem 
navedene odluke poslovni prostor dati će se u zakup Domu zdravlja na neodređeno vrijeme, 
isključivo za namjenu stomatološke ordinacije koja djeluje u sastavu Doma zdravlja, a čiji djelatnici 
će biti zaposlenici Doma zdravlja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o utvrđivanju 
interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog 
natječaja. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o utvrđivanju interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine 
Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja. 

Odluka o utvrđivanju interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine 
Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

 



 
Točka 7. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 
Jednostavne nabave: Radovi uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, 

 evidencijski broj nabave: 24/24 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Radovi uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, evidencijski broj 
nabave: 24/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da se predmetni radovi odnose na investicijsko ulaganje koje 
je Općina dužna izvršiti kao vlasnik poslovnog prostora, dok troškove tekućeg odnosno redovitog 
održavanja snosi zakupoprimac. Radovi su nužni obzirom da dosadašnji stomatolog odlazi u 
mirovinu, a prostor će se dati u zakup Domu zdravlja Koprivničko-križevačke županije. Prostor nije 
obnavljan godinama te ga je potrebno prilagoditi postojećim zdravstvenim standardima. Izvršit će 
se radovi na elektroinstalacijama (rasvjeta), bojanje zidova te spuštanje i izolacija stropa. 

Načelnik je zadužio pročelnicu JUO za detaljnije obrazloženje provedenog postupka 
jednostavne nabave. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Radovi uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, 
evidencijski broj nabave: 24/24. Procijenjena vrijednost nabave iznosi 12.000,00 eura (bez PDV-a). 
Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta:  

1. BETAPROM d.o.o. Koprivnica, 2. GRADITELJSTVO VRABELJ, građevinski obrt, vl. Martina 
Vrabelj Šegovec, Koprivnica i 3. DINAMIK d.o.o. Novo Virje. U roku za dostavu ponuda, pristigle su 
ponude ponuditelja GRADITELJSTVO VRABELJ, s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 16.016,20 
eura (bez PDV-a) odnosno 20.020,25 eura (sa PDV-om) te ponuda ponuditelja BETAPROM d.o.o. s 
ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 11.801,25 eura (bez PDV-a) odnosno 14.751,56 eura (sa 
PDV-om). Analizom pristiglih ponuda, Stručno povjerenstvo isključilo je ponudu ponuditelja 
GRADITELJSTVO VRABELJ, kao neprihvatljivu jer je dostavljeni dokaz o nepostojanju duga s osnove 
plaćanja dospjelih poreznih obveza i obveza za mirovinsko i zdravstveno osiguranje stariji od 30 
dana računajući od dana slanja Poziva za dostavu ponuda. Ponuda ponuditelja BETAPROM d.o.o. s 
ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 11.801,25 eura (bez PDV-a) odnosno 14.751,56 eura (sa 
PDV-om) ocijenjena je kao valjana i prihvatljiva te se stoga predlaže odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi uređenja stomatološke ordinacije u 
Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 24/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi 
uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 24/24. 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Radovi 
uređenja stomatološke ordinacije u Ferdinandovcu, evidencijski broj nabave: 24/24, nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

 
 
 
 
 
 



Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Izgradnja biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – FAZA 1, 
evidencijski broj nabave: 25/24 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu 

Jednostavne nabave: Izgradnja biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – FAZA 1, 
evidencijski broj nabave: 25/24. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovom Odlukom izvršena je nabava radova izgradnje pješačko-
biciklističke staze, širine 2,00 metra s obostranim rubnjacima. Nabava obuhvaća 1. fazu radova, u 
sjevernom dijelu Dravske ulice, od Osnovne škole Ferdinandovac prema istoku. Navedeno iz 
razloga što su u tom dijelu ulice izvršeni radovi u sklopu aglomeracije. Iduće godine, po završetku 
radova u sklopu aglomeracije, provela bi se 2. faza radova koja obuhvaća izgradnju preostalog 
dijela staze. 

Načelnik je zadužio pročelnicu JUO za detaljnije obrazloženje provedenog postupka 
jednostavne nabave. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Izgradnja biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – 
FAZA 1, evidencijski broj nabave: 25/24. Procijenjena vrijednost nabave iznosi 66.000,00 eura (bez 
PDV-a). Pozivi za dostavu ponuda dostavljeni su na adrese sljedeća 4 (četiri) gospodarska subjekta: 
1. BISTRA d.o.o. Đurđevac, 2. DINAMIK d.o.o. Novo Virje, 3. KOMFORT d.o.o. Zagreb i 4. BAJER 
GRAĐENJE d.o.o. Kalinovac. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja BAJER 
GRAĐENJE d.o.o., s ponuđenim iznosom cijene koja iznosi 66.233,00 eura (bez PDV-a), odnosno 
82.791,25 eura (sa PDV-om), i ponuda ponuditelja DINAMIK d.o.o., s ponuđenim iznosom ponude 
koja iznosi 66.716,00 eura bez PDV-a odnosno 83.395,00 eura s PDV-om. Ponuda ponuditelja 
DINAMIK d.o.o. neprihvatljiva jer cijena ponude prelazi pragove jednostavne nabave propisane 
člankom 12. stavak 1. točka b) Zakona o javnoj nabavi. Ponuditelj BAJER GRAĐENJE ispunjava 
uvjete za kvalitativni odabir sukladno Pozivu za dostavu ponuda, ali je ponuda iznad procijenjene 
vrijednosti predmeta nabave koji je iznosio 66.000,00 eura (bez PDV-a). Sukladno čl.298. Zakona o 
javnoj nabavi ako je najpovoljnija ponuda iznad procijenjene vrijednosti predmeta nabave 
naručitelj poništava postupak, osim ako javni naručitelj ima ili će imati osigurana sredstva. 
Naručitelj će sredstva osigurati II. Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu te se stoga predlaže odabir navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Izgradnja biciklističko-pješačke staze u 
naselju Ferdinandovac – FAZA 1, evidencijski broj nabave: 25/24. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Izgradnja 
biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – FAZA 1, evidencijski broj nabave: 25/24. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u predmetu Jednostavne nabave: Izgradnja 
biciklističko-pješačke staze u naselju Ferdinandovac – FAZA 1, evidencijski broj nabave: 25/24 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 



Točka 9. 
Razmatranje i davanje prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Općih uvjeta isporuke komunalne usluge ukopa i 

ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Na nekoj od prijašnjih sjednica Općinskog vijeća, uslužna komunalna 
djelatnost ukopa i ispraćaja pokojnika povjerena je trgovačkom društvu DRAVA KOM d.o.o. 
Navedeno iz razloga što je Zakonom o komunalnom gospodarstvu propisano da uslužne 
komunalne djelatnosti mogu obavljati 1. trgovačko društvo koje osniva jedinica lokalne 
samouprave ili više jedinica lokalne samouprave zajedno, 2. javna ustanova koju osniva jedinica 
lokalne samouprave ili 3. vlastiti pogon koju osniva jedinica lokalne samouprave. Na navedeno su 
općine upozorene i nalozima državne revizije. Kako je trgovačko društvo DRAVA KOM d.o.o. 
osnovano od strane jedinica lokalne samouprave, posjeduje odgovarajući organizacijski oblik za 
pružanje predmetnih komunalnih usluga. Također, navedeno trgovačko društvo doregistriralo se 
za pružanje usluga ukopa i ispraćaja. Trgovačko društvo DRAVA KOM d.o.o. dostavilo je Općini 
Ferdinandovac Opće uvjete isporuke komunalne usluge ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima 
na području Općine Ferdinandovac, radi ishođenja prethodne suglasnosti. Općim uvjetima 
utvrđuju se uvjeti pružanja odnosno korištenja komunalne usluge, međusobna prava i obveze 
isporučitelja i korisnika komunalne usluge te način mjerenja, obračuna i plaćanja isporučene 
komunalne usluge ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac. 
Predlaže se davanje prethodne suglasnosti na navedene Opće uvjete. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
IVAN TURBELIJA, član: Da li će se od Drava Kom d.o.o. morati kupovati i pogrebna oprema ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Ne. Komunalna usluga obuhvaća samo ukop i ispraćaj pokojnika dok 

se pogrebna oprema, cvijeće i slično i nadalje može kupiti od bilo koje tvrtke ili obrtnika koji se bavi 
time. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na davanje prethodne suglasnosti Opće uvjete isporuke komunalne usluge ukopa i 
ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 6 
(šest) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
ukopa i ispraćaja pokojnika na grobljima na području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10.  
Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Prošli tjedan održan je sastanak u Đurđevcu. Jedna od glavnih tema bila je 
provedba projekta izgradnje staračkog doma u Đurđevcu. Za projekt je odobreno sufinanciranje EU 
sredstvima, ali zbog vrijednosti radova nedostaje još oko 2,5 milijuna eura. Grad Đurđevac predlaže da 
razliku financira Grad Đurđevac zajedno s okolnim općinama. Općine bi trebale u projekt uložiti oko 
20.000,00 eura po krevetu. Broj osoba koje bi se mogle primiti u dom s područja Općine Ferdinandovac 
iznosi maksimalno sedam osoba. Što znači da bi Općina Ferdinandovac trebala uložiti oko 140.000,00 eura 



samo za troškove izgradnje te 50% ekonomske cijene koja iznosi 1.500,00 eura mjesečno po osobi u daljnjih 
pet godina. Što znači da bi Općina Ferdinandovac pored ulaganja u izgradnju, za projekt morala izdvojiti još 
315.000,00 eura u roku pet godina, a možda i više u slučaju povećanja ekonomske cijene smještaja. Projekt 
je dobar, ali radi se o velikom ulaganju koje nije na našem području. Također, Općina Ferdinandovac bila bi 
suvlasnik doma  sa samo oko 1,5%. Vezano uz troškove izgradnje, postoji mogućnost sufinanciranja od 
strane Koprivničko-križevačke županije u iznosu od 50% udjela općina. Razgovarao sam s načelnicima 
okolnih općina, neki ne planiraju ulaziti u projekt, a drugi još razmišljaju o tome. Kako bi pomogli svojim 
starijim mještanima i njihovim obiteljima postoji i druga varijanta, a ta je da po uzoru na Koprivničko-
križevačku županija Općina Ferdinandovac sufinancira dio troškova smještaja u domove za starije osobe 
prema imovinskom cenzusu. Radi se svakako o nečemu o čemu trebamo dobro razmisliti i donijeti 
zajedničku odluku na nekom od idućih vijeća. 
 LJUBICA PENEZIĆ, potpredsjednica: Ulaganjem u projekt ne bi se obuhvatilo sve starije osobe s 
područja Općine Ferdinandovac.  
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Više ljudi obuhvatilo bi se uvođenjem sufinanciranja dijela troškova u 
domovima s obzirom na imovinski cenzus. 
 IVAN TURBELIJA, član: Preveliki su to troškovi ulaganja u projekt. 
 HRVOJE FUČEK, član: Možda će troškovi kad krene gradnja biti još i veći. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Na sastanku u Đurđevcu, također se raspravljalo o sufinanciranju JVP 
Đurđevac. Grad Đurđevac i okolne općine suosnivači su JVP Đurđevac. Trenutno općine sufinanciraju JVP 
Đurđevac s 1% udjela u porezu na dohodak. Obzirom na povećanje plaća vatrogascima, povećali su se 
troškovi JVP Đurđevac. Prijedlog Grada Đurđevca je da se poveća sufinanciranje od strane općina s 1% na 
2,84%. Predstavnici Grada Đurđevca nisu spomenuli da je JVP Đurđevac u prošloj godini poslovao s viškom 
u iznosu oko 350.000,00 eura koji bi trebali biti na računu Grada Đurđevca obzirom da je JVP Đurđevac u 
riznici. Nakon što su sudionici sastanka pokrenuli tu temu, odlučeno je da će se na manjak u ovoj i narednim 
godinama trošiti višak iz prethodnih godina te da će se pokušati racionalizirati troškovi JVP Đurđevac. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Vezano uz vatrogastvo, u opasnosti su od ukidanja DVD Brodić i DVD Lepa 
Greda. Navedeno iz razloga što nemaju ispunjen zakonski minimum od najmanje 10 operativnih 
vatrogasaca. Radi se o društvima koja postoje dugi niz godina te bi bila šteta ukidati ih. Eventualno ukidanje 
moglo bi naići na veliko nezadovoljstvo članova i otpor.  

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? 
 HRVOJE FUČEK, član: da li se zna ishod prijave Općine Ferdinandovac na natječaj Ministarstva 
turizma i sporta ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: nažalost Općina Ferdinandovac nije prošla administrativnu provjeru jer je u 
trenutku raspisivanja natječaja bjanko zadužnica dostavljena za projekt uređenja pomoćnog nogometnog 
igrališta još bila kod Ministarstva turizma i sporta (obzirom da su vršili kontrolu završnog izvješća). Zbog 
toga se računa da je projekt iz prijašnjih godina još bio u tijeku u trenutku raspisivanja novog javnog poziva. 
Iako je projekt pomoćnog nogometnog igrališta uspješno završen te je bjanko zadužnica vraćena Općini 
Ferdinandovac prije no što je Općina prijavila drugi projekt, zbog pravila Javnog poziva nisu zadovoljeni 
kriteriji za prolazak administrativne provjere. 
 HRVOJE FUČEK, član: u tijeku je novi natječaj Ministarstva turizma i sporta,  odnosi se na 
sufinanciranje izgradnje ili obnove sportskih građevina od nacionalnog interesa. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Smatram da Općina Ferdinandovac nije prihvatljivi prijavitelj na navedeni 
natječaj, ali svakako ćemo još proučiti natječaj. 

 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 20:10 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


